
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 14. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Ministeren bedes redegøre for, hvor stor en andel af midlerne i Dansk Vækst-
kapital, der er gået til danske virksomheder, og hvor stor en andel der er tilfal-
det udenlandske virksomheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erik Christensen (S).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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